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Z A P I S N I K 
 

sa I vanredne skupštine akcionara Preduzeća u 2022.godini, održane dana 27.12.2022. godine (utorak) 
u Banjoj Luci, u zgradi Uprave Preduzeća (aneks I sprat), u Ulici kralja Petra I Karađorđevića broj. 93 
Banja Luka, sa početkom u 13,00 časova.  
 
Konstatuje se da je Nadzorni odbor Preduzeća, dana 08.12.2022.godine donio Odluku br. 1.-4135/22 o 
sazivanju i utvrđivanju Dnevnog reda I vanredne skupštine akcionara Preduzeća u 2022.godini, zakazane 
za 27.12.2022.godine. 
Obavještenje akcionarima Preduzeća, o sazivu i dnevnom redu ove sjednice Skupštine akcionara 
Preduzeća, objavljeno je u: 
- dnevnom listu «Nezavisne novine», od dana 09.12.2022. godine (petak), 
- dnevnom listu «Glas Srpske», od dana 09.12.2022. godine (petak), 
- internet stranici „Banjalučke berze“, dana 09.12.2022. godine (petak) i 
- internet stranici i oglasnoj ploči „Pošta Srpske“, od dana 09.12.2022. godine (petak). 
 
 
Za I vanrednu skupštinu akcionara pribavljen je  Izvještaj Centralnog registra – lista akcionara sa stanjem 
na dan 17.12.2022.godine, što predstavlja deseti dan prije dana održavanja zakazane skupštine.  
 
 

--------------- 
I vanrednoj skupštini akcionara Preduzeća su prisustvali sljedeći akcionari: 
 

- Dijana Obradović- predstavnik Akcijskog Fonda Republike Srpske, sa 25.190.566 akcija (glasova) 
ili 65% i Fonda za restituciju Republike Srpske, sa 1.937.712 akcija (glasova) ili 5 % od ukupnog 
broja akcija sa pravom glasa,  

- Saša Belović, sa 1 akcijom (glasom) ili 0,0000025804 % od ukupnog broja akcija sa pravom glasa, 
- Dragan Tešić, sa 1000 akcija (glasova) ili 0,00258 % od ukupnog broja akcija sa pravom glasa. 
- Drago Blažić, sa 100 akcija (glasova) ili 0,000258 % od ukupnog broja akcija sa pravom glasa. 

 
Pisanim putem su glasali sljedeći akcionari: 
 

- Penzijski rezervni fond RS a.d. Banja Luka, skraćeno „PREF“, sa 3.875.423 akcija (glasova) ili 
9,999..% od ukupnog broja akcija sa pravom glasa, 

- OMIF „VB fond“, sa 1.002.616 akcija (glasova) ili 2,587...% od ukupnog broja akcija sa pravom 
glasa, za koji je pisano glasanje dostavilo Društvo za upravljanje investicionim fondovima „ 
Management Solutions“ d.o.o. Banja Luka i  

- OAIF „Bors invest fond“ sa 206.589 akcija (glasova) ili 0,533...% od ukupnog broja akcija sa 
pravom glasa, za koji je pisano glasanje dostavilo Društvo za upravljanje investicionim fondovima 
„Management Solutions“ d.o.o. Banja Luka. 

 
Godišnjoj skupštini akcionara Preduzeća, ispred Preduzeća su prisustvovali: 

- Neven Stanić, zamjenik predsjednika Nadzornog odbora Preduzeća, 
- Miladin Radović, direktor Preduzeća, 
- Milenko Vučeta, izvršni direktor za poštanske i šalterske  poslove, 
- Zoran Protić, izvršni direktor za informaciono -komunikacione tehnologije, razvoj, prodaju i 

marketing, 
- Zoran Vujmilović, izvršni direktor za ekonomske i računovodstvene poslove, 
- Snježana Martić, izvršni direktor za pravne, opšte poslove, ljudske resurse i investicije, 
- Marija Cvijetić, koordinator Uprave – u svojstvu zapisničara. 
- predstavnici stručne službe: Jelena Đajić, Dejan Rakić i Slađana Grozdić. 
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------------------------- 

 
Zamjenik predsjednika Nadzornog odbora Preduzeća je otvorio I vanrednu skupštinu akcionara 
Preduzeća, pročitao dnevni red, te predložio da predstavnik stručne službe pročita Prijedlog spiska 
prisutnih i zastupanih akcionara Preduzeća,  radi utvrđivanja kvoruma za punovažan rad sjednice i izbor 
predsjednika skupštine. 
 
Stručna služba je  prisutnima  podnijela sljedeći  izvještaj: 
 
«Predstavnici stručne službe su, u skladu sa Listom akcionara koja sadrži oznaku akcije, podatke o 
vlasnicima, broj i nominalnu vrijednost akcija i na osnovu koje se ostvaruje pravo učešća i pravo glasa 
na I vanrednoj skupštini akcionara, a koju je izdao CRHOV sa danom presjeka 17.12.2022. godine i na 
osnovu uvida u evidenciju prisutnih, zastupanih i akcionara koji su glasali pisanim putem, konstatuju  
sljedeće: 
Na I vanrednoj skupštini akcionara Preduzeća za poštanski saobraćaj Republike Srpske a.d. Banja Luka 
prisustvuje:  8 akcionara 
koji imaju ukupno: 32.214.007 akcija – glasova 
odnosno:  83,12% od ukupno: 38.754.233 akcije. 
U skladu sa članom 17. Poslovnika o radu Skupštine akcionara Preduzeća, predstavnici stručne službe 
konstatuju  da postoji kvorum, te da su ispunjeni uslovi za rad Skupštine akcionara i  donošenje 
odluka.» 

-------------------- 
 
Predsjednik Nadzornog odbora je dao na glasanje gore navedeni Prijedlog spiska prisutnih i zastupanih 
akcionara Preduzeća, koji  je jednoglasno usvojen. 
 
Nakon usvajanja istog, predsjednik Nadzornog odbora je predložio da se za predsjednika Skupštine 
izabere Dragan Tešić, akcionar. 
 
Navedeni prijedlog  je usvojen jednoglasno, od svih prisutnih i registrovanih akcionara, te je Skupšina 
akcionara jednoglasno ( 100 % prisutnih i zastupanih glasača) donijela: 
 

 
O D L U K U 

 
I 

Dragan Tešić, akcionar, bira se za predsjednika I vanredne Skupštine akcionara Preduzeća za 
poštanski saobraćaj Republike Srpske a.d. Banja Luka u 2022.godini. 
 
 

II 
Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 
 

  
Nakon izbora predsjednika  Skupštine akcionara, predsjednik skupštine je nastavio da rukovodi 
sjednicom, te je imenovao sljedeća radna tijela: 
 

 
O D L U K U 

 
I 

Imenuju  se članovi Komisije za glasanje na I vanrednoj skupštini akcionara Preduzeća u 2022.godini, u 
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sljedećem sastavu: 
 

1. Jelena Đajić, predsjednik, 
2. Dejan Rakić, član i 
3. Slađana Grozdić,  član. 

 
II 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 
 

i 

O D L U K U 
 
 

I 
Imenuju  se dva akcionara za ovjeravanje Zapisnika  sa I vanredne skupštine  akcionara Preduzeća u 
2022.godini, i to: 
 

1. Dijana Obradović, predstavnik „Akcijskog fonda Republike Srpske“ a.d. Banja Luka i „Fonda za 
restituciju Republike Srpske“ a.d. Banja Luka      i 

2. Drago Blažić, akcionar. 
II 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 
 

i 

 
Komisija za glasanje je prema   Prijedlogu spiska prisutnih i zastupanih akcionara, utvrdila Konačan 
spisak  prisutnih i zastupanih akcionara, te je zvanično izvijestila prisutne o postojanju kvoruma za 
punopravno odlučivanje.  
 
Predsjednik Skupštine je pročitao  objavljeni: 
 

D N E V N I     R E D 
 

1. Izbor predsjednika Skupštine akcionara, 
2. Izbor radnih tijela i utvrđivanje kvoruma,  
3. Razmatranje i usvajanje Zapisnika sa   Godišnje skupšine akcionara Preduzeća održane 

29.06.2022. godine, 
4. Razmatranje prijedloga i donošenje Plana rada i poslovanja Preduzeća sa poslovnom politikom 

za 2023.godinu, 
5. Razmatranje prijedloga i donošenje Plana rada i poslovanja Preduzeća za period 2023.-

2025.godina, 
6. Razmatranje prijedloga i donošenje Programa investicija  Preduzeća  za 2023.godinu, 
7. Razmatranje prijedloga i donošenje Programa investicija Preduzeća za period 2023.-

2025.godina. 
 

 
O D L U K U 

 
I 

Marija Cvijetić, master prava, zaposlena u ovom društvu,   imenuje se za zapisničara na I vanrednoj 
skupštini Preduzeća za poštanski saobraćaj Republike Srpske a.d. Banja Luka. 
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Dnevni red je usvojen jednoglasno. 
 

---------------------------- 
 
Nakon imenovanja radnih tijela i usvajanja dnevnog reda pristupilo se raspravi po istom. 
 

---------------------- 
A.D.3 

 
3. Razmatranje i usvajanje Zapisnika sa  Godišnje skupštine akcionara Preduzeća održane 
29.06.2022. godine 

 
-Nije bilo primjedbi na Zapisnik sa Godišnje  skupštine akcionara Preduzeća održane 29.06.2022. godine. 
 
- „za“ usvajanje zapisnika  je glasalo 96 % akcionara sa pravom glasa na ovoj skupštini. 
-„uzdržani“ su bili akcionari sa ukupno 34 % glasova i to: OMIF „VB fond“ Banja Luka i  OAIF „Bors 
Invest fond“ Banja Luka, uz obrazloženje da njihov predstavnik nije lično bio prisutan na Godišnjoj  
skupštini akcionara Preduzeća održanoj 29.06.2022. godine. 
 
-Predsjednik skupštine je konstatovao da je sa 96 % glasova usvojen Zapisnik sa prošle Skupštine 
akcionara. 
 

----------------------------------------- 
 

A.D.4 
 

4. Razmatranje prijedloga i donošenje Plana rada i poslovanja sa poslovnom politikom Preduzeća 
za 2023.godinu 

 
- Predsjednik skupštine je otvorio raspravu po ovoj tački dnevnog reda. 
 
-Dijana Obradović je pročitala preporuku IRB RS:  
“Organ koji saziva sjednicu Skupštine akcionara je Banci dostavio Plan rada i poslovanja zajedno sa 
poslovnom politikom za 2023. godinu koji je utvrđen od strane Nadzornog odbora. Odbor za reviziju ga je 
razmatrao, na njega nije imao primjedbi i preporučio je da se isti uputi Skupštini akcionara na 
razmatranje i donošenje.  
Plan poslovanja je rađen na bazi ostvarenja za prvih 6 mjeseci 2022. godine i procjene ostvarenja do kraja 
2022. godine. U 2023. godini se planira povećanje obima usluga (poštanskih za 5%, a finansijskih za 4%) u 
odnosu na procjenu ostvarenja za 2022. godinu.  
Što se tiče finansijskog dijela, planirano je ostavrenje ukupnih prihoda u iznosu od    79.874.717,00 KM, 
što je za 6% više u odnosu na procjenu ostvarenja za 2022. godinu (75.487.872,00 KM). Prihodi od 
subvenicija planirani su u iznosu od 1.000.000 KM, što je na istom nivou kao i prethodne godine.  
Ukupnih rashodi planirani su u iznosu od 79.699.562,00 KM, što je za 7% više u odnosu na procjenu 
ostvarenja za 2022. godinu (74.215.470,00 KM), odnosno za 12% u odnosu na Plan za 2022. godinu.  
Na osnovu ovakvih planskih pokazatelja, planira se ostvarenje pozitivnog rezultata, kako iz osnovne 
djelatnosti , tako i neto dobitka . 
Prema datim procjenama, Društvo je u tekućoj godini unaprijedilo poslovanje, ali ovaj trend se usporava 
najviše zbog rasta rashoda zarada. Iako nije eksplicitno navedeno, uvidom u arhivu Banke, može se 
zaključiti da je ovaj rast posljedica i povećanja cijene rada i broja radnika. 
Planirani broj radnika na kraju 2022. godine iznosi 2.529, koliko se predviđa zadržati i u 2023. godini. 
Međutim, Banka skreće pažnju da je broj radnika na dan 31.12.2021. godine bio 2.466, te da je po ovom 
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pitanju nastavljen trend rasta broja zaposlenih (ovdje se ne misli na „zamjenu“ radne snage koja odlazi 
zbog prirodnog odliva), na šta Banka uzalud skreće pažnju već dugi niz godina. 
Kada je u pitanju projektovani bilans stanja, najznačajnije promjene se odnose na povećanje vrijednosti 
zemljišta za 18% ili oko 3 miliona KM (nije naveden razlog), ali i obaveza.  
Uzimajući u obzir naprijed navedeno, a u skladu sa preporukom IRB RS i Rješenjem Vlade RS,   glasati 
„za“. 
 
-Diskusija je završena. 
 
- Predsjednik Skupštine je pročitao glasanje akcionara koji su glasali pisanim putem, te je konstatovano 
sljedeće: 

- „PREF“ je glasao „za“, „jer je planiran dobitak u poslovanju“. 
- OMIF „VB fond“  Banja Luka i OAIF „Bors invest fond“ Banja Luka su se izjasnili kao „uzdržani“ 
vezano za donošenje Plana rada i poslovanja sa poslovnom politikom za 2023. godinu, sa 
obrazloženjem: 
„Smatramo da je pozitivno planirati dobitak kao procijenjeni rezultat poslovanja za 2023.godinu, ali 
takođe smatramo da je za Društvo, pored ostalih planiranih kreditnih zaduženja, kreditno zaduženje 
u svrhu kupovine  ili izgradnje Sorting centra veliko finansijsko opterećenje“. 
 

-Predsjednik skupštine je dao na glasanje prijedlog Odluke o donošenju Plana rada i poslovanja sa 
poslovnom politikom za 2023. godinu. 
 
-Skupština akcionara Preduzeća nakon glasanja donosi: 

O D L U K U 
 

I 
 
Donosi se  Plan rada i poslovanja sa poslovnom politikom za 2023. godinu u Preduzeću za poštanski 
saobraćaj Republike Srpske a.d. Banja Luka. 
 

II 
 
Plan rada i poslovanja sa poslovnom politikom za 2023. godinu iz tačke I Odluke, čini sastavni dio ove 
Odluke. 
 

III 
Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 
 

 
- „za“ donošenje ove odluke  je glasalo 96% akcionara sa pravom glasa na ovoj skupštini akcionara, 
-„uzdržan“ su glasali akcionari sa ukupno 4 % glasova i to: OMIF „VB fond“ Banja Luka i  OAIF „Bors 
Invest fond“ Banja Luka. 
 
Predsjednik skupštine je konstatovao da je sa  96 % glasova donesen Plan rada i poslovanja sa 
poslovnom politikom Preduzeća za 2023. godinu. 
  

------------------------------ 
 

A.D.5 
 

5.Razmatranje prijedloga i donošenje Plana rada i poslovanja Preduzeća za period 2023.-
2025.godina, 
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- Predsjednik skupštine je otvorio raspravu po ovoj tački dnevnog reda. 
-Dijana Obradović je pročitala preporuku IRB RS:  
“Organ koji saziva sjednicu Skupštine akcionara je Banci dostavio Plan rada i poslovanja za period 2023.-
2025. godina, utvrđen od strane Nadzornog odbora. Odbor za reviziju na njega nije imao primjedbi.  
Plan je sačinjen na osnovu pokazatelja u prvih šest mjeseci 2022. godine i očekivanja realizacije za 
cjelokupan period 2022. godine i pretpostavku odobrenja subvencije iz Budžeta RS za cijeli period u iznosu 
od po 1 milion KM godišnje. Planom je predviđen konstantan rast obima usluga (4% u 2023. godini, a 
potom po 2%).   
Što se tiče finansijskog dijela, planirano je ostvarenje ukupnih prihoda i Ukupni rashodi sa iznosima 
nevedenim u samom planu .   
Treba naglasiti da se u okviru poslovnih prihoda planiraju i prihodi od subvencija u iznosu od 1 milion KM, 
te bi bez njih bio ostvarivan gubitak iz osnovne djelatnosti. Iako je predviđen rast finansijskih rashoda, iz 
redovnog poslovanja se takođe ostvaruje dobitak u sve tri planske godine. 
Kada je u pitanju broj radnika, osim navoda vezanih za Godišnji plan poslovanja, primjetan je isti trend 
rasta i u trogodišnjem periodu, tako da se u 2024. godini broj radnika povećava za 6, a u 2025. godini za 
još 4 radnika (2.540 radnika). 
Uzimajući u obzir sve naprijed navedeno, Banka je zadovoljna određenim planiranim pozitivnim 
poslovnim trendovima koji se tiču rezultata poslovanja, ali je i dalje nezadovoljna politikama radne snage 
i upravljanjem likvidnošću. Uzimajući u obzir naprijed navedeno,  a u skladu preporukom IRB RS i 
Rješenjem Vlade RS,   glasati „za“. 
 
- Drago Blažić je prokomentarisao da je trogodišnji  period poslovanja vrlo neizvjestan period, te je 
gledajući iz tog ugla, po njegovom mišljenju trogišnji plan nepotrebno usvajati. Drago Blažić smatra da je 
najbolja investicija za Preduzeće program za dodjelu stimulativnih otpremnina radnicima, kao što je to 
rađeno nekad prije. Na taj način bi Preduzeće  „podmladilo“   kadrovsku strukturu. 
 
-Izvršni direktor Snježana Martić je izjavila da je Preduzeće u nekom prijašnjem periodu provelo takvu 
aktivnost za dodjelu stimulativnih otpremnina, ali to sve zahtijeva izradu dobrog programa kako 
Preduzeće nebi ostalo bez potrebnih, iskusnih kadrova koji bi se opredjeljivali za stimulativne 
otpremnine, a što se zaista dešavalo u tom programu. 
 
-Diskusija je završena. 
 
- Predsjednik Skupštine je pročitao glasanje akcionara koji su glasali pisanim putem, te je konstatovano 
sljedeće: 

- „PREF“ je glasao „za“, „jer je planiran dobitak u poslovanju u planiranom periodu“. 
- OMIF „VB fond“  Banja Luka i OAIF „Bors invest fond“ Banja Luka su se izjasnili kao „uzdržani“ 
vezano za ovu tačku dnevnog reda, sa obrazloženjem: 
„I pored činjenice da je procijenjeni rezultat poslovanja pozitivan za sve tri poslovne godine, po ovoj 
tački dnevnog reda glasamo „uzdržan“ iz razloga planiranih kreditnih zaduženja što smatramo 
velikim finansijskim operećenjem za Društvo“. 
 

-Predsjednik skupštine je dao na glasanje prijedlog Odluke o donošenju Plana rada i poslovanja za period 
2023.-2025. godina. 
 
-Skupština akcionara Preduzeća nakon glasanja donosi: 

O D L U K U 
 
 

I 
 
Donosi  se  Plan rada i poslovanja za period 2023.-2025. godina, u Preduzeću za poštanski saobraćaj 
Republike Srpske a.d. Banja Luka. 
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II 

 
Plan rada i poslovanja za period 2023.-2025. godina iz tačke I Odluke, čini sastavni dio ove Odluke. 
 

III 
Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 

 
 
- „za“ donošenje ove odluke  je glasalo 96% akcionara sa pravom glasa na ovoj skupštini akcionara, 
-„uzdržan“ su glasali akcionari sa ukupno 4 % glasova i to: OMIF „VB fond“ Banja Luka i  OAIF „Bors 
Invest fond“ Banja Luka. 
 
Predsjednik skupštine je konstatovao da je sa  96 % glasova donesen Plan rada i poslovanja Preduzeća  
za period 2023.-2025. godina. 
 

------------------------------------ 
 

A.D.6 
 

6.Razmatranje prijedloga i donošenje Programa investicija  Preduzeća  za 2023.godinu, 
 
- Predsjednik skupštine je otvorio raspravu po ovoj tački dnevnog reda. 
-Dijana Obradović je pročitala preporuku IRB RS:  
“Banci je dostavljen Program investicija za 2023. godinu koji je utvrdio Nadzorni odbor. Odbor za reviziju 
je isti prihvatio bez primjedbi. Programom investicija su planirane investicije za 2023. godinu u ukupnom 
iznosu od 12.881.956,00 KM, od čega se 9.881.956,00 KM finansira iz vlastitih izvora, a 3 miliona KM iz 
ostalih izvora. Namjena planiranih investicija  i ulaganja je navedena u samom planu. 
Uzimajući u obzir naprijed navedeno,  a u skladu sa preporuka IRB RS i Rješenjem Vlade RS,   glasati „za“. 
 
- Drago Blažić  smatra da je bi se kao investicija trebala uvrstiti postavljanje solarnih panela na objektima 
JPM. 
 
- I.d. Snježana Martić je obrazložila da je Preduzeće već uputilo „Elekroprivredi Republike Srpske“ 
određenu inicijativu na ovu temu, ali da predmetne aktivnosti ne spadaju  u investicije. 
 
-Diskusija je završena. 
 
- Predsjednik Skupštine je pročitao glasanje akcionara koji su glasali pisanim putem, te je konstatovano 
sljedeće: 

- „PREF“ se izjasnio kao „uzdržan“, sa sljedećim obrazloženjem: 
„Ne ulazeći u potrebe Preduzeća za investicijama izloženim u predmetnom Programu, konstatujemo 
da  Društvo trenutno ne ostvaruje dovoljan obim prihoda iz redovnih djelatnosti koji bi bio osnova za 
otplatu planiranih zaduženja, a predmetnim Programom nisu iskazani niti obrazloženi detaljni 
ekonomsko -finansijski efekti na poslovanje Društva od predmetnog posla. Takođe, broj zaposlenih 
kao i troškovi bruto zarada i bruto naknada zarada, kao i ostali lični rashodi imaju trend rasta. 
Shodno navedenom, glasamo „uzdržan “. 
- OMIF „VB fond“  Banja Luka i OAIF „Bors invest fond“ Banja Luka su se izjasnili kao „uzdržani“ 
vezano za ovu tačku dnevnog reda, sa obrazloženjem: 
„Mišljenja smo da bi za Preduzeće, umjesto planiranog kreditnog zaduženja na ime investicionog 
ulaganja, bilo bolje rješenje da razmotri zaduživanje putem emitovanja obveznica na Banjalučkoj 
berzi“. 
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-Predsjednik skupštine je dao na glasanje prijedlog Odluke o donošenju Programa investicija za 2023. 
godinu. 
 
-Skupština akcionara Preduzeća nakon glasanja donosi: 
 

O D L U K U 
 

I 
Donosi se  Program investicija za 2023. godinu u Preduzeću za poštanski saobraćaj Republike Srpske 
a.d. Banja Luka. 
 

II 
Program investicija za 2023. godinu iz tačke I Odluke, čini sastavni dio ove Odluke. 
 
 

III 
Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 

 
- „za“ donošenje ove odluke  je glasalo 84 % akcionara sa pravom glasa na ovoj skupštini. 
 
-„uzdržan“ su glasali akcionari sa ukupno 16 % glasova i to: „PREF“, OMIF „VB fond“ Banja Luka i  OAIF 
„Bors Invest fond“ Banja Luka. 
 
Predsjednik skupštine je konstatovao da je sa  84 % donesen Program investicija Preduzeća za  2023. 
godinu. 

---------------------------- 
 

A.D.7 
 

7.Razmatranje prijedloga i donošenje Programa investicija Preduzeća za period 2023.-2025.godina, 
 
- Predsjednik skupštine je otvorio raspravu po ovoj tački dnevnog reda. 
-Nije bilo diskusije po ovoj tački dnevnog reda. 
- Predsjednik Skupštine je pročitao glasanje akcionara koji su glasali pisanim putem, te je konstatovano 
sljedeće: 

- „PREF“ se izjasnio kao „uzdržan“, sa sljedećim obrazloženjem: 
„Ne ulazeći u potrebe Preduzeća za investicijama izloženim u predmetnom Programu, konstatujemo 
da  Društvo trenutno ne ostvaruje dovoljan obim prihoda iz redovnih djelatnosti koji bi bio osnova za 
otplatu planiranih zaduženja, a predmetnim Programom nisu iskazani niti obrazloženi detaljni 
ekonomsko -finansijski efekti na poslovanje Društva od predmetnog posla. Takođe, broj zaposlenih 
kao i troškovi bruto zarada i bruto naknada zarada, kao i ostali lični rashodi imaju trend rasta. 
Shodno navedenom, glasamo „uzdržan “. 
- OMIF „VB fond“  Banja Luka i OAIF „Bors invest fond“ Banja Luka su se izjasnili kao „uzdržani“ 
vezano za ovu tačku dnevnog reda, sa obrazloženjem: 
„Mišljenja smo da bi za Preduzeće, umjesto planiranog kreditnog zaduženja na ime investicionog 
ulaganja, bilo bolje rješenje da razmotri zaduživanje putem emitovanja obveznica na Banjalučkoj 
berzi“. 
 

-Predsjednik skupštine je dao na glasanje prijedlog Odluke o donošenju Programa investicija za 2023. 
godinu. 
 
-Skupština akcionara Preduzeća nakon glasanja donosi: 
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O D L U K U 

 
I 

Donosi se  Program investicija za period 2023.-2025. godina, u Preduzeću za poštanski saobraćaj 
Republike Srpske a.d. Banja Luka. 
 

II 
Program investicija za period 2023.-2025. godina iz tačke I Odluke, čini sastavni dio ove Odluke. 
 

III 
Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 

 
 
- „za“ donošenje ove odluke  je glasalo 84 % akcionara sa pravom glasa. 
 
-„uzdržan“ su glasali akcionari sa ukupno 16 % glasova i to: „PREF“, OMIF „VB fond“ Banja Luka i  OAIF 
„Bors Invest fond“ Banja Luka. 
 
Predsjednik skupštine je konstatovao da je sa  84 % donesen Program investicija Preduzeća za  period 
2023.-2025. godina. 
 

--------------------------- 
 

I vanredna skupština akcionara Preduzeća je završena u 13,40 časova. 
 
          Z A P I S N I Č A R                                                    PREDSJEDNIK 
                                 SKUPŠTINE AKCIONARA 
_______________________ 
Marija Cvijetić, master prava,             _______________________ 
                                                 Dragan Tešić, dipl.inž. 
Ovjerivači zapisnika: 
 

1. Dijana Obradović, predstavnik „Akcijskog fonda Republike Srpske“ a.d. Banja Luka i „Fonda za 
restituciju Republike Srpske“ a.d. Banja Luka   
 

       _________________________________ 
 

2. Drago Blažić, akcionar 
 
       _________________________________ 


